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Dqtvczv: Uwzalednienia wnigsku zloioneqo prz?ze mqig w dniq 21.09.2920r
do proiektu budietu miasto Wloclawek 2027 roku

Uprzejmie proszq o udzielenie odpowiedzi w nastqpujqcej sprawie jak
zostal zalatwiony wniosek i propozycje zadania , kt6re w dniu 21.09.2020 r
zglosilem na pi{mie Panu Prezydentowi w imieniu mieszkaficow do projektu
bud2etu miasta Wloclawek 202L roku. Po zloieniu wniosku n/w zadanio
otrzymywalem w miqdzyczasie odpowiedzi od Pana Prezydenta dnio 24.09.2020
znak 1.RNL7017.14.1.2020r , 2e cytuje ,, zadanie zostanie zgtoszone jako
propozycja do projektu budhetu na 2021 rok". Wiqc postanowilem zapytai siq

by udzielit Pan odpowiedzi szczeg6towej czy uwzglqdnit Pan n/w wniosek -

zadonie tak jak obiecat w wy2ej wspomnianym piSmie.

Treii wniosku:

"Budowo - utwordzenie terenu pod porkingi oraz okolo 50 mb odcinka drogi
gruntowej dz,nr.93 KM 54 jako przedluienie ulicy Gopldnej w kierunku szczytu

budynku Koliska 38 wraz z chodnikiem chodby z jednej strony ul. Goplonei",

Przypomnq, ie w tej sprawie mieszkortcy r6wniei ztoiyli w dniu 21.09.2027roku

Petvcie podpisonq przez 63 mieszkartc6w do Pana Prezydenta i Rady Miasta
Wloctawek by uwzglqdnit Pan Prezydent ich proibq w planie finansowym
projektu budietu Miasta Wloctawek 202L roku.
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